
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Laseckiego 

na 19. posiedzeniu Senatu 
w dniu 18 października 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra kultury i dziedzictwa narodowego Bogdana Zdrojewskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 
Uprzejmie proszę o informację, jaką całkowitą kwotą dotowany był przez instytucje państwowe (w tym 

szczególnie Polski Instytut Sztuki Filmowej oraz Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego) film 
„Bitwa pod Wiedniem” w reżyserii Renzo Martinelliego. 

Uprzejmie dziękuję. 

Jarosław Lasecki 




